TYPA Payment Options

• **By Cash**: Please pay in the TYPA office.

By Credit Card: Please pay in the TYPA office. For member who has completed the authorization of credit card payment, the payment can be made through E-registration (on line).
TYPA accepts VISA, Master Card and JCB Card only.

• **By Check**: The corner of the NT\$ Cash Check must be crossed out, non-transferable and payable to "TYPA". Please send by registered mail with a copy of the registration form to the TYPA office or pay in person. The name of participant and program detail should be listed on the registration form.

支票付款者請開立抬頭"TYPA"劃線暨禁止背書轉讓之即期票,並以掛號郵寄至"11152台北市中山北路六段800號 TYPA辦公室註冊組",來件中請附上註冊單,並載明學生姓名及參加活動明細以便核對之需,您亦可選擇親臨本會繳款。

By Bank Transfer: Mega International Commercial Bank Co., Ltd.,
Tien Mou Branch, Account Name (Beneficiary): TYPA

Bank Number: 017, Account Number: 021–10094048, Please email or fax the remittance slip to TYPA with a copy of the registration form after you have remitted the fee. The name of participant and program detail should be listed on the registration form.

電匯付款者請將款項匯至 兆豐國際商業銀行天母分行, 戶名: TYPA ,銀行代碼: 017 帳號: 021-10094048 , 匯款後請將匯款單據及註冊單 email 或傳真至 TYPA ,並載明學 生姓名及參加活動明細以便核對之需。

Taipei Youth Program Association | 800, Zhong Shan North Road, Sec.6, Taipei, Taiwan 11152 Tel: 02-2873-1815 | Fax: 02-2873-6344 | E-Mail: reg@typa.org.tw